

Costa Firenze Cruise 歌诗达佛罗伦萨号

4D3N Port Klang - Melaka - Singapore -Port Klang

4天3夜 巴生港 - 马六甲 - 新加坡 - 巴生港

About The Ship 船的简介

Costa Firenze cruise ship is currently under construction and scheduled to enter service in 2020. This is the second liner of Costa Cruises (following the 2019-built sistership Costa Venezia) designed specifically for China's cruising market. Both vessels were produced by the Italian shipbuilder Fincantieri - Venezia at Monfalcone Shipyard (near Trieste), Firenze - at Marghera Shipyard (near Venice). Each vessel has GT tonnage 135,500 tons, 2116 cabins and passenger capacity 4200 (max / double-occupancy 5260 pax).

歌诗达 Firenze游轮目前正在建造中,计划于2020年投入使用。这是Costa Cruises的第二艘邮轮(继2019年建造的姊妹舰歌诗达 Venezia之后),是专为中国巡航市场设计的。 这两艘船都是由意大利造船厂Fincantieri-威尼斯在佛罗伦萨的Monfalcone造船厂(的里雅斯特附近),佛罗伦萨的Marghera造船厂(威尼斯的附近)生产的。 每艘船的总吨位为135,500吨,客舱2116座,载客量为4200人(最大/双人间5260人)。

Accommodations 住宿

Every Costa cabin is comfortable and cozy. The perfect place to relax after a busy day of activities and socializing, both on board and ashore. Costa has different types of cabins in terms of size and location that enable you to find the space that best suits your needs. We have Inside, Ocean View, Balcony or Suite cabins available, all of which are designed to provide maximum comfort, elegance and relaxation.

每个歌诗达客舱都很舒适。 在船上和岸上忙碌了一天的活动和社交之后,放松身心的理想之地。 歌诗达在大小和位置方面有不同类型的客舱,可让您找到最适合您需求的空间。 我们提供内部,海景,阳台或套房客舱,所有这些客舱旨在提供最大的舒适度,优雅度和放松感。

Highlights

- Sail and stay onboard one of the most luxurious Italian ocean liners. An extremely comfortable and elegant ship, it amazes, enchants and entertains.
- Complimentary International standard live performances onboard.
- Complimentary International and Italian Cusine (Napoli Pizza) A la carte or Buffet throughout the sailing with a Self Service Restaurant.
- Variety of retail outlets to fulfil your satisfaction with shopping.
- Try on the complimentary activities onboard, Carnival of Viareggio, Bvlgary Jewelry Fashion Show, Waterpark, Mini Golf, Squok Club and many more.

重点活动

- 航行并停留在最豪华的意大利远洋客轮之一上。 一艘极为舒适,优雅的船,令人惊奇,入迷和娱乐。
- 船上免费的国际标准现场表演。
- 免费的国际和意大利美食(那不勒斯比萨饼),自助服务餐厅在整个航行过程中提供点菜或自助餐。
- 各种各样的零售店,可以满足您的购物需求。
- 尝试船上的免费活动,维亚雷焦狂欢节,宝格丽珠宝时装秀,水上乐园,迷你高尔夫,Squok俱乐部等等。

Day 1 第一天: Malaysia 马来西亚 (Port Klang巴生港)

• Check-in Location: Boustead Cruise Centre, Persiaran Pelabuhan Barat, Pulau Indah, 42009

Port Klang 办理登机手续的地点

• Cruise Sailing at 1700 邮轮航行于1700

Enjoy available facilities at Cruise 享受游轮上可用的设施

• Overnight at selected cabin 在选定的客舱过夜

Day 2 第二天: Melaka 马六甲

• Arrival at Melaka at 0800 0800 抵达马六甲

• Free time at your own leisure 自由活动

• Cruise departure at 2000 邮轮航行于2000

Overnight at the selected cabin 在选定的客舱过夜

Day 3 第三天: Singapore 新加坡

Arrival at Singapore at 0800
 0800 抵达新加坡

• Free time at your own leisure 自由活动

• Cruise departure at 1700 邮轮航行于1700

Overnight at the selected cabin 在选定的客舱过夜

Day 4 第四天: Malaysia马来西亚 (Port Klang巴生港)

• Arrival Port Klang, Malaysia at 0700 到达马来西亚巴生港0700

• End of Cruise 服务完结

Cruise Fare includes the following 邮轮票价包括:

1. 3 Nights accommodation 3晚住宿

1. Full Board meals per day 每天三餐(早餐/午餐/晚餐)

2. Cruise entertainment and facilities 邮轮娱乐和设施

2. Port charges 港口费用

TERMS & CONDITIONS

1. Costa Cruises do not provide advice regarding passports and/or visas. However, all guests are required to carry a passport usually valid for 6 months after disembarking the ship, and any necessary visas. No refund or compensation will be made to guests who are denied embarkation resulting from non-compliance of immigration requirements.

歌诗达邮轮不提供有关护照和_或签证的建议。所有客人必须自行携带护照以及必备的签证,

该护照至少要有六个月或以上有效期为准,对不符合入境要求而被拒绝登船的客人将不获得任何退款或补偿。

- 2. Costa Cruises welcomes pregnant women but will NOT accept guests who will enter the 24th week of pregnancy by the beginning of the cruise. 歌诗达游轮歡迎孕婦参加配套,但不接受在遊輪出发前進入懷孕第24週的孕妇。
- 3. Children under the age of 18 may not travel unaccompanied on board our ship. Babies will not be permitted to board if they are less than 6 months old on the first day of the cruise.
- 18 岁以下没有家长陪同不被允许上船。如果婴孩在巡航的第一天不到六个月,也不能登船。
- 4. All guests are strictly prohibited from bringing alcohol and/ or alcoholic drink onboard the ship. 所有乘客严格禁止带含有酒精饮品上船。
- 5. Change Name / 更换乘客名字 RM 300 per person **(Must remain one original passenger in same cabin) (必须保留一位原先乘客在同一间房)**
- 6. Balance payment must be made on or before 90 days prior to departure. 出发 90 天之前必须还清全额付款。
- 7. Change of departure date/ itinerary/ vessel is subject to RM800 per person and fare surcharge imposed by Cruise Company. 更改出发日期 / 行程 / 船号必须缴付每人 RM800 手续费及邮轮公司征收船费附加费或差价。
- 8. For travel fair / special promotion which discount 50% or more STRICTLY NO changes sailing date / itinerary will be allowed. 在任何旅游展或促销优惠 50%折扣或以上购买该配套者,将不被允许做任何出发日子和行程上的更改。

- 9. Cancellation fees above are applicable for low and mid season only. For peak season or Special discount promotion, 100% cancellation fees apply. 以上取消费用只适用于淡或旺季而已。超旺季或特价优惠配套于 100% 取消费用为准。
- 10. Apart from the above cancellation fee stated under the terms and conditions of the respective third parties (cruise principle), you are liable to be charge an administration fee of RM100.00 per service per person irrespective of circumstances.

无论任何情况底下,除了上述根据邮轮公司设定条件规定的取消费用以外客人还必须需支付每人 RM100.00 的行政手续费。

- 11. A 6% foreign exchange conversion fee will be imposed on any cruise ship that affected by foreign exchange currency (RoyalCaribbean, Costa, Princess, NCL & etc) 任何受到外汇货币影响的游轮(皇家加勒比邮轮, 哥诗达邮轮,公主号,NCL 等)将会被 收取 6%的外汇兑换费。
- 12. Non cruise component such as coach transfer, flight, insurance & etc. are strictly non-refundable. 所有邮轮以外的服务费一律不给予任何退款,例如接送,航班,保险,签证等。
- 13. All cancellation will be imposed with RM200.00 per person for refund processing fee. 所有取消行程将被征收 RM200.00(每人)退款手续费。
- 14. All the above will be subjected to change without prior notice. 所有以上资料如有更改,恕不另行通知。
- 15. Costa Cruise reserves the right to cancel substitute any schedule port call / itinerary / price / program / vessel/ cabin at anytime without prior notice.歌诗达邮轮公司将保留权利取消或替换任何的计划 (港口 / 行程 / 价格 / 航队 / 船舱), 恕不另行通知。





Exclusions

- Onboard Service Charge / Gratuities at USD 16.00 per night for Adult, USD 8.00 per night for Child (ages of 4-12), Child under 4 years is FREE. (Pay Onboard).
- Shore Excursion not stated in the daily itinerary.
- Personal expenses such as laundry services, internet services on ship, telephone bill & others personal items.
- Return transfers to Cruise Terminal.
- Travel Insurance & Visa (If any)

Travel dates : 12 & 26 Dec 2021
Cabin : Variety of Cabins

Average Price

: Please contact us as actual price subject to actual travel date & airline seats inventory

For bookings please contact us @ +603-9074 8699/016-2224621



: Click here

Email: info@reliancepremiertravel.com or reliancepremiertravel@gmail.com

Tel: +603-9074 8699 Fax: +603-9074 8599

www.reliancepremiertravel.com